
Protokół nr II/2024 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 23 maja 2024 roku w godz. 1000 – 1300   w 

Gminnym Centrum Kultury w Poniecu . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Piotr Jańczak  o godzinie 1000 otworzył II Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Pracowników Urzędu Miejskiego  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych 

• Zaproszonych Gości 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Piotr Jańczak stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na II Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad II 

Sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad II Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 
5. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej, 
6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, 
7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rady Miejskiej w 

Poniecu, 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 
Poniec na rok 2024, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Gostyńskiego, 



12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 
Poniec, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 
rewitalizacji dla Gminy Poniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Ogrodowej w Poniecu, 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. 
Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Poniecu, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 
Stanisława Biskupa w Żytowiecku, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  położonej w 
Drzewcach, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  
nieruchomości położonej w Poniecu stanowiącej własność gminy Poniec, 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 
gruntowej, 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Poniec na lata 2024-2028”, 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ponieca, 
22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet radnym 

Rady Miejskiej w Poniecu, 
23. Wolne wnioski i zapytania, 

24. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt. 3 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji, 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Radna Adriana Perska odniosła się do Programu „ Korpus Wsparcia Seniorów” – od kiedy 

będzie dostępny oraz czy będzie dla wszystkich potrzebujących. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że pozyskane środki wraz z wkładem własnym 

pozwolą na zakup opasek do 31.12.2024 r. 

Zgłoszenia do udziału w Programie będą rozpatrywane po zakupie opasek, w Ośrodku Pomocy 

Społecznej. Będą one przeznaczone dla seniorów w wieku 60 lat i więcej, którzy mają problemy 

z samodzielnym funkcjonowaniem. 

 



Radna Adriana Perska zapytała od kiedy formalnie będzie Program działał. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że w tym roku, po otrzymaniu decyzji z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

 

Radna Adriana Perska zapytała, czy Program „ Korpus Wsparcia Seniorów” działa już fizycznie, 

czy została sprawdzona skuteczność reakcji, gdy senior będzie potrzebował szybko pomocy. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że tak. 

 

Radna Adriana Perska zapytała, czy jeżeli osoba jest samotna i nie ma możliwości sama się 

zgłosić do Programu, czy ktoś może zgłosić za nią. 

 

Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że wnioski ze zgłoszeniem będą przyjmowane w OPS 

Poniec. Informacje o naborze zostaną umieszczone na stronach internetowych.  

 

Pkt.4 Interpelacje i zapytania radnych, 
 

Radna Łucja Markowska oraz radny Ryszard Sikorski złożyli interpelację do Starostwa 

Powiatowego w Gostyniu o naprawę drogi Łęka Wielka – Bielawy. 

 

Pkt. 5 Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Janczak poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z I Sesji Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z I Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

Pkt. 6 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poinformował, że zgodnie  z art. 18a  ust.1  Rada Miejska   

ma obowiązek powołania Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych z 

prośbą  o zgłaszanie kandydatów na członków komisji. Poinformował, że Komisja Rewizyjna  

składa się z przewodniczącego, zastępcy przewodniczącego, oraz pozostałych członków w 

liczbie 3, wybieranych wyłącznie spośród  radnych uchwałą Rady  podejmowaną  zwykłą  

większością głosów w obecności co najmniej połowy składu Rady. 

Radny Dariusz Kieliś zaproponował  na: 

• Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej: radną Łucję Markowską, 

• Zastępcę Przewodniczącego: radną Barbarę Mendykę 

• Członków Komisji Rewizyjnej, radnych: 



• Grzegorza Karasia 

• Mariusza Nowaka 

• Alberta Sierakowskiego.  

 

Zaproponowani kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rewizyjnej. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionych propozycji. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił obecnych radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/5/2024 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Rada Miejska w głosowaniu wybrała następujący skład  osobowy Komisji Rewizyjnej: 

1. Łucja Markowska  – Przewodnicząca Komisji, 

2. Barbara Mendyka  – Zastępca Przewodniczącego, 

3. Grzegorz Karaś  – Członek, 

4. Mariusz Nowak  – Członek, 

5. Albert Sierakowski  – Członek  

 
Pkt. 7 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak  poinformował, że zgodnie  z art. 18b  ust.1  Rada Miejska   

ma obowiązek powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodniczący obrad zwrócił się 

do radnych z prośbą  o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji.  

Radny Dariusz Kieliś zaproponował na Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

radnego Tadeusza Fornalika. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący obrad Piotr Jańczak zapytał radnego Tadeusza Fornalika, czy wyraża zgodę na 

pracę jako przewodniczący w Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Radny Tadeusz Fornalik wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił radnych o przeprowadzenie głosowania przez 

podniesienie ręki, kto jest za przyjęciem radnego Tadeusza Fornalika na przewodniczącego 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Radni jednomyślnie przegłosowali nowego przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

– Tadeusza Fornalika.  



Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił wybranego przewodniczącego Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji Tadeusza Fornalika o przedstawienie propozycji pozostałych członków 

Komisji. 

Radny Tadeusz Fornalik przedstawił propozycję zastępcy oraz pozostałych członków Komisji: 

• Zastępca Przewodniczącego – radna Barbara Mendyka 

• Członek – radna Łucja Markowska 

• Członek – Przemysław Nyc 

• Członek – Adriana Perska 

Zaproponowani kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionych propozycji. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił obecnych radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  
uchwałę nr II/6/2024 
w sprawie powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Rada Miejska w głosowaniu wybrała następujący skład  osobowy Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji: 

1. Tadeusz Fornalik  – Przewodniczący Komisji  
2. Barbara Mendyka  – Zastępca Przewodniczącego 
3. Łucja Markowska  – Członek  
4. Przemysław Nyc  – Członek  
5. Adriana Perska  – Członek  

 
Pkt.8 Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rady Miejskiej w 
Poniecu, 
 

Przewodniczący obrad  Piotr Jańczak  stwierdził, że  zgodnie z art. 21 ust.1 Rada Miejska ze 

swego grona może powoływać stałe i doraźne komisje do określonych zadań,  Zaproponował 

by działały 2 komisje jak w poprzedniej kadencji i skład  osobowy komisji  w ilości 5 radnych.  

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak  zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 

członków  Komisji. 

Radny Grzegorz Karaś zaproponował na członków Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa następujących radnych: 

• Przewodniczący Komisji – radny Jarosław Twardy, 



• Zastępca Przewodniczącego – Dariusz Kieliś, 

• Członek – Ireneusz Maćkowiak, 

• Członek- Adriana Perska, 

• Członek – Ryszard Sikorski. 

Zaproponowani radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa. 

Radny Grzegorz Karaś zaproponował również na członków Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich radnych: 

• Przewodniczący Komisji – Mariusz Nowak, 

• Zastępca Przewodniczącego – Paulina Zielińska, 

• Członek – Piotr Jańczak, 

• Członek – Przemysław Nyc, 

• Członek – Justyna Smektała. 

Zaproponowani kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił obecnych radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr II/7/2024 

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rady Miejskiej w Poniecu.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Rada Miejska w głosowaniu wybrała następujący skład  osobowy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa 

1. Jarosław Twardy  – Przewodniczący Komisji 

2. Dariusz Kieliś    – Zastępca Przewodniczącego 

3. Ireneusz Maćkowiak   – Członek  

4. Adriana Perska   – Członek  

5. Ryszard Sikorski   – Członek  

Rada Miejska w głosowaniu wybrała następujący skład  osobowy Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich:  

1. Mariusz Nowak   – Przewodniczący Komisji, 

2. Paulina Zielińska   – Zastępca Przewodniczącego 

3. Piotr Jańczak    – Członek  

4. Przemysław Nyc   – Członek  

5. Justyna Smektała   – Członek  



 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zarządził 15 min przerwy. 

Pkt. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 
LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-2043, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/8/2024 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr LIII/432/2023 z dnia 13 grudnia 

2023 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2024-

2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 
Poniec na rok 2024, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji. 
 
Radny Dariusz Kieliś zapytał o dział 900 – Ciepłe Mieszkanie. 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka odpowiedziała, że chodzi o dofinansowanie do starych 
pieców. 
 
Radny Dariusz Kieliś zapytał o dział 206, jakie środki zostały. 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka odpowiedziała, że oszczędności zostały z przetargu. 
 
Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał zamknięcia dyskusji oraz poprosił radnych o 
przeprowadzenie głosowania. 
 
Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  



uchwałę nr II/9/2024 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2024, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Gostyńskiego, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem 

 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/10/2024 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt. 12  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 
Poniec, 
 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/11/2024 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Poniec, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 13  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 
rewitalizacji dla Gminy Poniec, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 



Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Dariusz Kieliś zadał pytanie w sprawie obszaru zdegradowanego – na jakich zasadach 

oraz z czego wynika czego wynika, że obszar jest zdegradowany. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski odpowiedział, że pomiary wykonywane są na podstawie 

wskaźników z 5 sfer zawartych w uzasadnieniu do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał zamknięcia dyskusji oraz poprosił radnych o 

przystąpienie do głosowania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/12/2024 

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji dla Gminy Poniec, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 14 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Ogrodowej w Poniecu, 
 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/13/2024 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ulicy Ogrodowej w Poniecu, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
Pkt. 15 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. 
Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Poniecu, 
 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 



 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/14/2024 

w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Narodzenia Najświętszej Maryi 

Panny w Poniecu, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 16 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 
Stanisława Biskupa w Żytowiecku, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/15/2024 

w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Stanisława Biskupa w 
Żytowiecku, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 17 Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  położonej w 
Drzewcach, stanowiącej własność Gminy Poniec, 
 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz  przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Dariusz Kieliś zapytał, czy sprzedaż jest w formie przetargu. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz odpowiedział, że tak w formie przetragu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał zamknięcia dyskusji oraz poprosił radnych o 

przystąpienie do głosowania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  



uchwałę nr II/16/2024 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  położonej w Drzewcach, stanowiącej 
własność Gminy Poniec, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 18 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  
nieruchomości położonej w Poniecu stanowiącej własność gminy Poniec, 
 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/17/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej  nieruchomości położonej 
w Poniecu stanowiącej własność gminy Poniec, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt. 19 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 
gruntowej, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 
Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

 
Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/18/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu 
 
Pkt. 20  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Poniec na lata 2024-2028”, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Aldonę Kaliszewską o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 



Inspektor UM Aldona Kaliszewska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

 
Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr II/19/2024 

w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Poniec na lata 2024-2028”, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu 
 
Pkt. 21  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ponieca, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił swojego Zastępcę Dariusza Kielisia o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych – (9 głosów „za”: Fornalik Tadeusz, Jańczak Piotr, Kieliś 

Dariusz, Markowska Łucja, Mendyka Barbara, Nowak Mariusz, Sikorski Ryszard, Twardy 

Jarosław, Zielińska Paulina, 6 głosów „ wstrzymuję się”: Karaś Grzegorz, Maćkowiak Ireneusz, 

Nyc Przemysław, Perska Adriana, Sierakowski Albert, Smektała Justyna) podjęła  

uchwałę nr II/20/2024 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Ponieca, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Pkt. 22 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet radnym 
Rady Miejskiej w Poniecu, 
 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił swojego Zastępcę Dariusza Kielisia o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 
Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji. 

 

Radny Ireneusz Maćkowiak był przeciwny podjęciu uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia diet radnych. 

 



Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał zamknięcia dyskusji oraz poprosił radnych o 

przystąpienie do głosowania. 

 
Rada Miejska w obecności 15 radnych – ( 9 głosów „za” : Fornalik Tadeusz, Jańczak Piotr, Kieliś 

Dariusz, Markowska Łucja, Mendyka Barbara, Nowak Mariusz, Sikorski Ryszard, Twardy 

Jarosław, Zielińska Paulina, 6 głosów „ przeciw”: Karaś Grzegorz, Maćkowiak Ireneusz, Nyc 

Przemysław, Perska Adriana, Sierakowski Albert, Smektała Justyna ) podjęła  

uchwałę nr II/21/2024 

w sprawie ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet radnym Rady Miejskiej w Poniecu, 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 
Pkt. 23 Wolne wnioski i zapytania, 

 
Radna Adriana Perska zwróciła uwagę na zaniedbany Park Miejski. Zepsute są ławki i mało jest 
koszy na śmieci. 
 
Burmistrz Jacek Widyński odpowiedział, że jest w planach rewitalizacja Parku Miejskiego. 
Ławki są regularnie naprawiane, ale miejscowi wandale je niszczą. 
 
Radny Mariusz Nowak wypowiedział się na temat koszy i zaśmiecania Parku Miejskiego. 
 
Sołtys Żytowiecka Stanisław Machowski podziękował za zgodne podjęcie uchwał, szczególnie 
uchwały dotyczącej przyznaniu dotacji Parafii Żytowiecko, której remont jest bardzo potrzebny. 
 
Radny Dariusz Kieliś wypowiedział się na temat niszczenia ławek w Parku Miejskim w Poniecu.  
 
 
Pkt. 24 Zakończenie 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w II Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1300 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
 
Jagoda Klimasz        Piotr Jańczak  
 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


